
Mødested: Mødelokale 2

Råd: Hollænderhallens brugerråd

Medlemmer:

Afbud fra:

Bemærkninger:

1. Godkendt

2. Godkendt

2A. Valg af formand Mette Kjærgaard, Dragør Svømmeklub blev 

enstemmigt valgt.

3.

Intet

- Opstart efter sommerferien og Corona-situationen har 

gjort det til en noget kaotisk opstart. Men vi er langsom 

kommet på plads

- Infoskærmene som er hjemkøbt vil primært tænkt til 

at være generel information til alle vores gæster. 

Opslagstavler genmonteres efter renoveringsprojektet, 

disse kan benyttes af klubber og foreninger.

- SJ foreslog at der fremtidigt blev fremsendt en mail 

inden mødet med meddelelsespunkter. Der kan på 

mødet efterfølægende stilles spørgsmål til disse.

- 1 års gennemgang af svømmehallen er pågående og 

arbejdet påbegyndt.

- Formandsskift i Motionsklubben. Klubben har fået ny 

formand i Janus Krüger.

- Arbejdsgruppen som ser på en revidering af 

fordelingsprincipper er i gang. Første møde er afholdt 

og næste er berammet til den 21/9

PL: KB er meget optaget af den økonomiske situation 

samt det kommende budget i disse dage. Den ny 

udligningsordningen har været gunstig for Dragør 

Kommune, men tilbage står fortsat det uvisse ift. 

Coronaepedimien og for Dragør kommune vedkomne, 

lufthavnens situation.

Der er indkommet mange høringssvar og flere 

udviklingsprojekter men, vurderingen er at meget få af 

disse vil blive søsat da de vil have meget svære vilkår i 

denne tid.

Godkendelse af referat fra 

Meddelelser.

Formand.

Hollænderhallen.

KB.

Dagsorden
Tirsdag d. 15. September 2020 kl. 17.30

Godkendelse af dagsorden

Peter Læssøe,  Jeanette Øbo Glæsner, Kurt Christensen,  Lars Peter Olsen,  

Mette Kjærgaard, Jannik Elmegaard, Gitte Lauersen, Børge Schaltz, Steen 

Nielsen, Thomas Sønderskov Korsgaard,  Steen Jørgensen. 

Suppleanter: 

Tina Wexø

Dagsordenpunkter.



4.

5.

Budget processen færdiggøres med endelig beslutning 

af budget 2021 på KB møde oktober 2020 

Det er forventningen at vi får en del af de tabte 

indtægter somt ekstraordinærer udgifter som Corona

har båret med sig, refunderet.

Det er forventningen, at regnskab 2020 giver et 

overskud i størrelsesorden 300.000 samlet for hele 

området.

6.
Der pågår en del efterreperationer m.v. Det er, at

vi inden årsskiftet er tæt på færdig med alle 

projekterne.

7.

Brugerrådets indstilling er fortsat, at der ikke skal 

sættes kunst op inde i svømmehallen.

8.
Intet

Referent:

Steen Jørgensen

Formand:

Mette Kjærsgaard

Intet

- Opstart efter sommerferien og Corona-situationen har 

gjort det til en noget kaotisk opstart. Men vi er langsom 

kommet på plads

- Infoskærmene som er hjemkøbt vil primært tænkt til 

at være generel information til alle vores gæster. 

Opslagstavler genmonteres efter renoveringsprojektet, 

disse kan benyttes af klubber og foreninger.

- SJ foreslog at der fremtidigt blev fremsendt en mail 

inden mødet med meddelelsespunkter. Der kan på 

mødet efterfølægende stilles spørgsmål til disse.

- 1 års gennemgang af svømmehallen er pågående og 

arbejdet påbegyndt.

- Formandsskift i Motionsklubben. Klubben har fået ny 

formand i Janus Krüger.

- Arbejdsgruppen som ser på en revidering af 

fordelingsprincipper er i gang. Første møde er afholdt 

og næste er berammet til den 21/9

PL: KB er meget optaget af den økonomiske situation 

samt det kommende budget i disse dage. Den ny 

udligningsordningen har været gunstig for Dragør 

Kommune, men tilbage står fortsat det uvisse ift. 

Coronaepedimien og for Dragør kommune vedkomne, 

lufthavnens situation.

Der er indkommet mange høringssvar og flere 

udviklingsprojekter men, vurderingen er at meget få af 

disse vil blive søsat da de vil have meget svære vilkår i 

denne tid.

Økonomi.

     - Budget 2021

     - Corona relaterede udgifter dækkes.

 

     - Forventet regnskab 2020    

Hollænderhallens Cafe. SJ: Projektet er startet op og går efter planen. Vi har 

ikke været så offensive i promovering af tilbudet hvilket 

skyldes at forpagter er ved at finde sig til rette i 

konceptet.

Byggeprojekter.

     

Evt.

Kunst i svømmehallen.

     - Ny vurdering jf. forrige mødes      

beslutning vs. det, af PL fremsendte forslag 

til kunst i SV. Fastholdes JØG og MK´s 

respons fra mødet den 5.3.2020 om at 

hallen i sig selv er et kunstværk?






